
Zápis č. 7/2024 z jednání Komise pro sportovní dotace a profesionální sport 

 

Datum konání: 27.11.2024 – jednání bylo NEVEŘEJNÉ 

Místo konání: Městský stadion Chrudim v Novoměstské ulici 

Účastníci: viz prezenční listina  

Počet přítomných: 9 členů + tajemnice  

 

Program jednání: 

 

1. Program: 

- zhodnocení činnosti komise za rok 2024 

- diskuze 

 

1. Zhodnocení činnosti komise 

Předseda komise shrnul činnost za rok 2024, zodpověděl dotazy členů a vyjádřil poděkování 

za jejich aktivní účast, přínosné podněty a spolupráci během celého roku. 

2. Diskuze k nové sportovní hale a sportovištím 

Členové komise se věnovali diskuzi o fungování nové sportovní haly (dále SH) a 

identifikovali oblasti k řešení, které by mohly přispět k lepší funkčnosti a komfortu: 

• Sprchy v SH – potřeba zajistit stabilní teplotu vody, která v současnosti kolísá, 

převážně směrem ke studené. 

• Vzduchotechnika v SH – doporučení přehodnotit umístění nasávání a výpusti 

vzduchu, aby nedocházelo k nepříjemnostem u střídaček. 

• Kapacita šaten v SH – nutnost zvýšit počet míst v jednotlivých šatnách, protože 

současný stav je nevyhovující napříč kluby. 

• Centrální vypínač osvětlení v SH – doporučení změnit umístění centrálního vypínače 

u vstupu do haly, který je nyní snadno dostupný a často zasažen během provozu. 

3. Osvětlení atletické dráhy na Stadionu Emila Zátopka 

Komise se shodla na důležitosti zajištění osvětlení atletické dráhy, které by umožnilo její širší 

a delší využití, zejména ve večerních hodinách. 

Závěr 

Komise shledává tyto podněty jako zásadní pro zvýšení kvality provozu sportovišť 

a doporučuje jejich postupné a prioritní řešení. 

V Chrudimi dne 27. 11. 2024 

 

 

 

Zapsala: Bc. Monika Slaninová     Ověřil: Ing. Daniel Vodák 

 

 

 


